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1 PvdA 8 Waarom valt voortzetting buitententoonstelling Vroesenpark onder afwikkeling 
Gouda 750 De buitententoonstelling was gedurende Gouda750 een publiekstrekker en bleek in de 

maanden erna nog steeds een grote aantrekkingskracht uit te oefenen. Deze publiek 
toegankelijke informatie over het ontstaan van, en het leven in Gouda wordt ook enorm 
gewaardeerd door onder andere het Goudse Gidsengilde, die hier nog steeds gebruik van 
maken bij hun rondleidingen. De vergunning voor de buitententoonstelling was afgegeven voor 
de feestperiode. Na afloop van het feestjaar is gevraagd om de tentoonstelling in dezelfde of 
gewijzigde vorm voort te zetten. Hier is invulling aan gegeven door voormalig Programmateam 
Gouda750 met een gewijzigde opzet, waarbij de historische panelen gehandhaafd blijven en de 
andere panelen met een jaarlijks wisselend thema worden uitgevoerd. Onder leiding van 
voormalig Programmateam Gouda750 zal een vrijwilligersgroep zich de komende 5 jaar inzetten 
nu de vergunning is afgegeven. Na afloop wordt geëvalueerd of voortzetting gewenst is. 

2 PvdA 8 Op grond van het door het college op 22 november
2022 vastgestelde Programma voorzieningen huisvesting
onderwĳs 2023 wordt aan drie schoolbesturen een
budget toegekend voor voorzieningen op basis van
de Verordening Voorzieningen Huisvesting Onderwĳs.
Deze eenmalige bedragen waren niet geraamd in de
begroting omdat deze niet waren voorzien. Het programma
voorzieningen is een jaarlĳks terugkerende verplichting uit de
Verordening Onderwĳshuisvesting. Graag een verklaring waarom de eenmalige 
bedragen niet geraamd waren.

Het betreft de verhuiskosten van De Goudse Waarden naar het nieuwe onderkomen aan de 
Heemskerkstraat, de verhuiskosten van De Ark naar het nieuwe onderkomen aan de 
Clematislaan en de eerste inrichting van de gymzaal van de Ark/Gemiva aan de Clematislaan. De 
schoolbesturen kwamen er pas later achter dat ze deze kosten volgens de wet kunnen 
declareren als een voorziening bij de gemeente. 

3 VVD 8 Diverse voorzieningen scholen: welke concrete voorzieningen zijn beoogd met het 
toegekende budget?

Het betreft de verhuiskosten van De Goudse Waarden naar het nieuwe onderkomen aan de 
Heemskerkstraat, de verhuiskosten van De Ark naar het nieuwe onderkomen aan de 
Clematislaan en de eerste inrichting van de gymzaal van De Ark/Gemiva aan de Clematislaan.

4 GroenLinks 11 Wanneer wordt gestart met lobby en onderzoek voor de ontsluiting 
Westergouwe?

De gemeenten Zuidplas en Gouda willen gezamenlijk komen tot een hoogwaardig OV in de 
Zuidplaspolder en doen hiervoor gezamenlijk onderzoek dat momenteel loopt. De 
samenwerking binnen onze regio geeft ons meer mogelijkheden om OV-opties te onderzoeken 
en maakt een lobby, aan de hand van de uitkomsten, vanuit onze gemeenten sterker en 
gerichter. Tegelijk werken we aan de weg- en fietsontsluiting van Westergouwe. Hiervoor zijn 
we ook in gesprek met de provincie Zuid-Holland.

5 PvdA 13 zodat de koolmeesgelden van 2020 benut worden. Kunt u toelichten wat de 
koolmeesgelden inhouden en waarom werden die niet eerder benut?

In de Decembercirculaire van 2020 zijn Koolmeesgelden á €1 95.000 aan de gemeente 
toegekomen, bedoeld om armoede- en problematische schuldenproblematiek aan te pakken 
(zie ook kamerbrief Intensivering armoede- en schuldenaanpak van 28 september 2020). 
Destijds zijn deze middelen toegevoegd aan de algemene reserve om later te benutten. Er lag 
op dat moment nog geen concreet plan klaar. Door de start van het jongerenperspectieffonds 
worden deze middelen alsnog voor dit doeleinde benut.

6 D66 14 In de bestuursrapportage is te lezen dat er besloten is om een regionale 
werkorganisatie sociaal domein op te richten, en dit te bekostigen vanuit de 
reserve voor MO/VO/BW. Waar, wanneer en door wie precies is dit besloten?

Zie toelichting Kadernota 2024-2027, blz 26 (kopje RWO).”
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7 PvdA 15 Kunt u een toelichting geven op Saldo 6.2 de stijging van de lasten van de 
wijkteams zoals te zien in Begroting 2023 (na 1e Berap)

De toename op taakveld 6.2 Wijkteams wordt veroorzaakt door het collegevoorstel over de 
reele indexatie subsidies in 2023. Dit is ook toegelicht onder het kopje “Collegevoorstel Reele 
indexatie subsidies”.

8 PvdA 21 De Raad heeft uitgebreide licenties gekregen. De licentiekosten voor de raad 
waren tot nu toe niet opgenomen in de begroting. Dit gebeurt met deze wĳziging. 
Bĳ begroting 2024 zal het structurele deel van deze wĳziging worden verwerkt. 
Waarom waren licentiekosten tot nu toe niet opgenomen?

De Raad had tot april vorig jaar geen licenties voor Microsoft applicaties zoals Outlook en 
Teams. De Raad gebruikte toen alleen Webmail. Vanuit de behoefte aan betere dienstverlening 
en vanuit de eisen uit de Baseline Informatiebeveiliging Overheid (BIO) was het noodzakelijk 
beheerde apparaten aan te bieden. Deze beheerde apparaten vereisen een officiële Microsoft 
licentie per raadslid. Hiermee heeft een raadslid de beschikking over de belangrijkste Microsoft 
applicaties, zoals Outlook, Microsoft authenticator, Teams, Powerpoint, Excel en Word.

9 D66 26 Kan onder reserve Cultuur en erfgoedfonds ook onderhoud culterele kunst in 
openbare ruimte worden opgenomen?

Technisch antwoord: structurele kosten (in dit geval onderhoud) mogen niet uit een reserve 
gedekt worden.

10 PvdA 27 Rioleringskrediet 2022-2025
Het investeringsbudget voor rioolprojecten wordt in 2023 met € 3.203.000 naar 
boven bĳgesteld in de jaarschĳf 2023. Op
basis van de meest recente inzichten uit de projectrapportages wordt namelĳk 
een hoger investeringsvolume verwacht bĳ
rioolprojecten. Deze rioolinvesteringen worden in één keer ten laste van de 
voorziening riolering gebracht. De onttrekking
aan de voorziening wordt daarom ook opgehoogd en deze bĳstelling verloopt 
daarmee verder neutraal voor de begroting. Zijn hierin al de kosten opgenomen 
van de bij de gemeente bekende woningen aan de grachten die nog niet op het 
riool zijn aangesloten? Zo nee waarom niet?

Zie techn. vragen kadernota antwoord vraag nr. 29 .... wordt bij WRP meegenomen.
Bij het nieuw op te stellen WRP wordt ingegaan op de nog niet op het riool aangesloten 
woningen/woonschepen/gebouwen.

11 D66 28 Hoe verhoudt zich de investering in nieuwe zakpalen met de uitvoering van 
wijkmobiliteitsplannen, waar gekozen wordt voor camera-systemen?

Voor het vervangen van de zakpalen in de binnenstad is een investeringsbudget nodig van € 
350.000, gelĳkmatig verdeeld over 2023 en 2024. Vervanging (en deels verwijdering) van de 
zakpalen is nodig om de openbare orde en veiligheid (evenementen, crisis/rampenbestrijding) 
specifiek in de historische Goudse binnenstad te kunnen waarborgen door, in voorkomende 
gevallen, de binnenstad fysiek af te sluiten. De huidige zakpalen zĳn aan het einde van de 
levensduur waardoor deze veel onderhoud en beheer vergen en zelfs niet meer te repareren 
zĳn. De combinatie met camera-systemen als verkeers- en toegangscontrole is nog steeds 
mogelijk.

12 PvdA 28 Aanpassen kruising AZC Molenwiek
Voor het aanpassen van de kruising AZC Molenwiek wordt in 2023 een 
investeringsbudget gevraagd van € 250.000. De aanpassing is nodig omdat op dit 
moment het kruispunt geen voetgangers-oversteekvoorziening kent. Deze 
investering komt gereed in 2023 en de afschrĳvingstermĳn is 20 jaar. Deze 
kapitaallasten worden gedekt vanuit de meerjarenprogrammagelden 
vluchtelingenopvang. De financiële gevolgen zĳn budgettair neutraal en worden 
in de programmabegroting 2024-2027 verwerkt. Worden deze kosten bij het COA 
gedeclareerd? Zo nee waarom niet?

Nee. Gemeente wordt via het faciliteitenbesluit volledig gecompenseerd voor de gemaakte 
kosten om de realisatie en beheer van de opvang te faciliteren.
Indien het faciliteitenbesluit ontoereikend is, kan op verzoek een hogere uitkering worden 
verstrekt. Vooralsnog is dit niet aan de orde.
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13 PvdA 28 Automatisering
Het investeringsbudget voor 2023 wordt met € 90.000 naar boven bĳgesteld. Er 
worden twee typen smartphones beheerd
die in een beheerapplicatie worden opgenomen. Om het risico te voorkomen dat 
er verstoringen of technische problemen
optreden moet worden uitgeweken naar een duurder model. De investering is 
gereed in 2023 en de afschrĳvingstermĳn van
het investeringsbudget 10 jaar. De kapitaallasten bedragen € 20.000 (2024). Dit zal 
worden verwerkt in de Kadernota 2024
(als opmaat naar de programmabegroting 2024-2027). Moeten wij uit de tekst 
begrijpen dat de investeringtermijn in smartphones 10 jaar is? En als dit zo is 
waarom wordt dan een termijn van 10 jaar gehanteerd? 

De tekst is op dit punt niet juist. Voor smartphones is de afschrijftermijn drie jaar. Dit heeft 
gevolgen voor de kapitaallasten die in de begroting 2024 zullen worden verwerkt. Het bedrag 
van € 20.000 dat in de tekst staat, is gebaseerd op een afschrijvingstermijn van vijf jaar (geen 
tien zoals de tekst suggereert) en zal aangepast worden naar drie jaar.
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